
LVF Jaunatnes komisijas sēde Nr. JK-2024-8 

2024.gada 12.jūnijā, plkst. 13:00 

ZOOM platformā 

 

Piedalās Latvijas Volejbola federācijas (LVF) Jaunatnes komisijas locekļi: Māris VENSBERGS, 

Ģirts MĀRTIŅSONS, Ingūna VALDMANE, Liene ĶIKUSTE, Gatis OLTE, Inita ŠNEIDERE 

Pieaicinātie: Sandra BUDKĒVIČA, Kārlis VOLODINS 

Sēdi protokolē: Kārlis Volodins 

DARBA KĀRTĪBA 

1.  Komandu sastāvi U-12 un U-13 vecuma grupās 

2. Punktu skaitīšanas sistēma LJČ 

3. Dažādi jautājumi 

 

Sēdi atklāj un vada Latvijas Volejbola federācijas (turpmāk tekstā – LVF) Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS.   

 

Par 1.punktu: LVF Jaunatnes komisijas loceklis Ģirts MĀRTIŅSONS : Izsaka priekšlikumu 

atgriezties pie iepriekšējā formāta U-12 un U-13 vecuma grupās, kur katrs četrinieks/trijnieks 

nav atsevišķa komanda.  

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Ģirts Mārtiņsons, Gatis Olte, Inita Šneidere, Liene 

Ķikuste, Kārlis Volodins, Sandra Budkēviča 

 

Nolēma: 2024./2025.gada sezonā LJČ U-12 vecuma grupā palikt pie iepriekšējā formāta kur 

katrs trijnieks ir kā viena komanda.(1.balsojums – Par -3, pret -2, atturas – 1). 

2024./2025.gada sezonā LJČ U-13 vecuma grupā palikt pie iepriekšējā formāta kur katrs 

četrinieks ir kā viena komanda.(2.balsojums – Par -4, pret -1, atturas – 1). 

Veidot sistēmu, kurā uz spēlēm par pēdējām vietām ir jāpiesakās atsevišķi. Tas ir ar mērķi, lai 

samazinātu to gadījumu skaitu, kad komandas neierodas uz spēlēm par pēdējām vietām un 

nojauc saprātīgu izspēļu sistēmu. Censties pielāgot kalendāru, lai treneris var izbraukt ar 

vairākām komandām. Domāt par finālu vienā norises vietā, lai visas komandas izspēlē par 

attiecīgo vietu čempionātā vienuviet. Norit darbs pie jurista par Brīvprātīgā līguma sagatavi, 

kura palīdzētu legāli piesegt trenerus, kad tie netiek. Varam atgriezties pie šī jautājuma pēc 

sezonas, ja redzam nepieciešamību. 



Par 2.punktu: LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS: Aicina kolēģus atgriezties 

pie punktu skaitīšanas tēmas, kura tika apspriesta iepriekšējās sēdēs. Tika izteikti 

priekšlikumi, ka arī jaunatnē būtu nepieciešams skaitīt punktu kā pieaugušo līgās, kur 

attiecīgi par uzvaru 3:0 vai 3:1 uzvarētājam tiek piešķirti 3 punkti, zaudētājam 0. Par uzvaru 

3:2 uzvarētājam tiek piešķirti 2 punkti, zaudētājam 1.  

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Ģirts Mārtiņsons, Gatis Olte, Inita Šneidere, Liene 

Ķikuste, Kārlis Volodins, Sandra Budkēviča 

 

Nolēma: 2024./2025.gada sezonā LJČ U-15,U-17 un U-19 vecuma grupās punktus skaitīt 

sekojoši: par uzvaru 3:0 vai 3:1 uzvarētājam tiek piešķirti 3 punkti, zaudētājam 0. Par uzvaru 

3:2 uzvarētājam tiek piešķirti 2 punkti, zaudētājam 1. 2024./2025.gada sezonā LJČ U-14 

vecuma grupā punktus skaitīt sekojoši: par uzvaru 2:0 uzvarētājam tiek piešķirti 3 punkti, 

zaudētājam 0. Par uzvaru 2:1 uzvarētājam tiek piešķirti 2 punkti, zaudētājam 1. (3.balsojums 

– Par -5, pret -1, atturas – 0). 

 

Par 3.punktu: LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS: Aicina kolēģus vienoties 

par tikšanās reizi ZOOM platformā ar jauniešu treneriem, lai izstāstītu izmaiņas un 

aktualitātes gaidāmajā 2024./2025. gada sezonā. Tiks sagatavots informatīvs materiāls par 

sekojošām lietām, kuras arī tiks izrunātas ar LVF sporta direktoru Daniele Mario Capriotti. 

Šobrīd ir sekojošas lietas par kurām informēt jaunatnes trenerus:  

o U12 spēlējam ar vieglajām bumbām 

o U13 serve no apakšas 

o Iepriekšējās sezonas U12 TOP 6 izspēlē testa turnīru 6:6 

o Reģionālās izlases 

o Jauna punktu skaitīšana 

o Apvienotā U16 un U17 grupa (u12, u13, u14, u15, u17, u19) 

o Iezīmēt, ka būs korekcijas kalendārā – skaidrot iemeslus. 

o Serve no apakšas – tehniski pareizi 

o Vienādas formas visiem (arī šorti vai legingi) 

o U.c. 

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Ģirts Mārtiņsons, Gatis Olte, Inita Šneidere, Liene 

Ķikuste, Kārlis Volodins, Sandra Budkēviča 

 

Nolēma: Izveidot apkopojumu par gaidāmo sezonu un prezentēt to jaunatnes treneriem un 

LVF sporta direktoram. Tikšanos ar jaunatnes treneriem ieplānot 27.jūnijā plkst.13:00. 

 



LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS: Aicina izveidot plānu ar turpmākajām 

jaunatnes komisijas darbībām. 

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Ģirts Mārtiņsons, Gatis Olte, Inita Šneidere, Liene 

Ķikuste, Kārlis Volodins, Sandra Budkēviča 

 

Nolēma: Atvērt pieteikšanos LJČ jau gaidāmajā ZOOM sapulcē ar treneriem. Līdz 07.07. 

apstiprināt LJČ nolikumu. Līdz 14.07 sporta skola piesakās LČ. Kas nezina par savām grupām 

var to darīt pieliekot piebildi ar jautājuma zīmi, ka kaut kas var pamainīties. Šis vairāk U12 un 

U17 vecumam, kad bērni maina skolas un var izjukt grupas, līdz 1.augustam vajadzētu ieviest 

skaidrību par grupām. Līdz 21.07 tiek izveidota izspēļu sistēma un līdz augusta vidum 

plānojam LJČ kalendāru. Veidojot kalendāru U-19 grupai nepārklāties ar Nacionālo un 

Baltijas līgu spēlēm. 

 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS: Aicina komisijas locekļus izteikties par to 

kā motivēt LJČ finālu organizatorus.  

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Ģirts Mārtiņsons, Gatis Olte, Inita Šneidere, Liene 

Ķikuste, Kārlis Volodins, Sandra Budkēviča 

 

Nolēma: Censties organizatorus motivēt ar taustāmām lietām, organizatoram piemēram 

soma, dalībniekiem čempionu krekliņi. Plānojam nākamo tikšanos 20.jūnijā ar tiesnešu 

komisiju.  

 

Sakarā ar visu jautājumu izskatīšanu un lēmumu pieņemšanu, LVF Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS  pasludina LVF Jaunatnes komisijas sēdi par slēgtu. 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi vadīja: 

Māris VENSBERGS, 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi protokolēja: 

Kārlis Volodins 

LVF valdes loceklis 


